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- Да, у време када сам била министар пољопривреде, у Србију се увозила генетски
модификована сојина сачма - изјавила је Ивана Дулић-Марковић за Курир.

  

Курир је већ објавио да је Ивана Дулић-Марковић у једном маху одобрила да у земљу
уђе 20.000, а у другом 200.000 тона модификоване сојине сачме.

  

- Сојина сачма се континуирано увози у Србију од 1997. Наравно да се увозила и у време
кад сам ја била министар.

  

Зашто се увозила?

  

- Зато што таква сојина сачма чини 95 одсто тржишта и знатно је јефтинија од остале
сојине сачме. Увоз је био у складу са законом о ГМО, а одобрио га је Савет за биолошку
сигурност. Таква је била процедура, а све смо урадили по закону.

  

Али та сојина сачма је потенцијална дугорочна опасност по здравље људи и
животиња?

  

- ГМ сојина сачма је, према мом мишљењу и подацима који су доступни, потпуно једнака
као и сачма од остале соје.

  

Да ли сте ви, генерално, за генетски модификовану храну или не?

  

- Као и већина људи који познају ту материју, селективно сам за и селективно против. Ја
сам за генетички инжењеринг тамо где може циљано да реши проблем који на другачији
начин не може да се реши. Нисам за универзални приступ одобравања или забране.
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Такав приступ не постоји нигде у свету. Знате ли да се више од 50 одсто лекова
производи од микроорганизама који су генетски модификовани, а људи их пију пуне
шаке, без икаквог страха? Ја сам за све што може да излечи људе.

  

Својевремено сте довођени у везу с једном од најозлоглашенијих компанија које се
баве производњом ГМ семена - „Монсантом“. Наводно су вас плаћали,
стипендирали.

  

- Немам никакве везе с „Монсантом“. Као што сам већ рекла за Курир, никада нисам била
њихов стипендиста, а била бих веома поносна да јесам.

  

Значи, нису вам платили пут у САД?

  

- Не, не директно, била сам неколико пута у Америци у организацији њиховог
Министарства пољопривреде и наше амбасаде.

  

(Курир)
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